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Obec Mysločovice 
Zastupitelstvo obce Mysločovice 

 

Zápis z XXX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
 

Datum konání: 14. 10. 2024 od 18:05 hodin 
Místo konání: budova obecního úřadu, Mysločovice č. p. 21 
Přítomni: 6 členů zastupitelstva obce (Bc. Jurášková odešla před ukončením zasedání) 
               hosté: , , , ,  

, , , , ,  
, ,  

               pí Lenka Pitříková – zápis průběhu zasedání, pí Petra Valdová 
Nepřítomni: Ing. Bureš (omluven) 
 
Navržený program zasedání: 
1. Projednání zápisu z XXIX. Zasedání zastupitelstva obce Mysločovice 
2. Různé 
3. Rozpočtové opatření 
 
Jednání zahájil starosta obce p. Petr Jurášek, přivítal přítomné, prohlásil, že zasedání bylo řádně svoláno  
a vyhlášeno. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce, zasedání je 
schopné usnášení. Sdělil, že zápis z XXIX. zasedání byl ověřen, vyložen k nahlédnutí na OÚ, nebyly proti němu 
podány námitky. Za ověřovatele zápisu navrhl Ing. Kutru a p. Žáka. Starosta - návrh usnesení: „Zastupitelstvo 
obce Mysločovice schvaluje následující program XXX. zasedání: 
1. Projednání zápisu z XXIX. Zasedání zastupitelstva obce Mysločovice 
2. Různé 
3. Rozpočtové opatření, 
ověřovateli zápisu Ing. Kutru a p. Žáka.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 1. usnesení č. XXX/2024 

K jednotlivým bodům programu: 
1. Projednání zápisu z XXIX. Zasedání zastupitelstva obce Mysločovice 
Povodňová událost 15. 9. 2024 – starosta - k preventivním opatřením do budoucna proběhla schůzka starostů 
v Sazovicích. Pozemkové úpravy z roku 2013 ohledně protipovodňových opatření – poldry, úpravy koryt potoků, 
propustky – nebyly zcela zrealizovány, Státní pozemkový úřad se vymlouvá na nedostatek financí. Na setkání 
Svazu místních samospráv zástupci pozemkového úřadu nabízeli pomoc, vyhlášení dotačních titulů na projekty. 
Snažíme se o řešení do budoucna, ale Mysločovice jsou v dolině, původně zde byly rybníky, domy jsou 
ohrožené, pokud se zvedne hladina potoků a zem je nasáklá, polnosti byly zaseté, ale nepomohlo to, byly 
vyplaveny štěrkové cesty. Kanalizace z Hořenůvky byla zaplavená, Míškovický potok plný, náš poldr od 
Lechotic se naplnil, poldr před Lechoticemi byl odpuštěn o metr, ale krajina to nezvládla. Ministerstvo 
zemědělství doporučuje výstavbu jinde, směnu pozemků, ale my takové pozemky nemáme. Zasaženým je 
přislíbena další pomoc, až 50 tis. Kč, přes Adru. Individuální pomoc (např. na pořízení spotřebičů) nabízí 
celoročně i charita. Lesy ČR a Povodí Moravy byly nařčeny, že se o koryta potoků nestarají, ale jsou to 
nezregulovatelné toky (vymílání, meandry). Pod kapličkou si už zemědělec zčásti pozemky pořešil.  
Pan Žák – vody bylo abnormální množství, napršelo rekordní množství srážek, pole byla sklizená, vodu 
nepobrala, cca před 30 lety pamatuje vodu na zahradě, nyní ji měl znovu, i když je od Machové nová výstavba, 
tráva, není to jen vina zemědělců.  

 – chápe, že tolik vody dosud nebylo, chce vědět, zda má dům zbourat nebo bude snaha s tím 
něco od Lechotic dělat, když se voda nyní po 27 letech objevila v takové míře. Např. obce spolu zregulovat 
potok. Ing. Kutra – regulace byla požadována, ale padlo to, Lesy ČR s tím nechtěli nic dělat.  

 – lidé, kteří odmítli v roce 2018 pozemky nutné k úpravám prodat, by je možná nyní prodat chtěli. 
Pan Žák – v té době to bylo o Lesích ČR, břeh od lesu se měl zploštit, ale někteří vlastníci nechtěli část 
pozemků pustit. Zkoušel jednat na životním prostředí ve Zlíně, pro realizaci nebyl nutný souhlas všech 
vlastníků, byla připravena změna projektu, šlo o zajištění pozemků pro rozliv, ale Lesy ČR to nepodpořily, bylo 
vidět, že na to nejsou finance.  – je třeba zkusit je znovu oslovit.  – 
existuje institut vyvlastnění.   

 – poldr – napadlo ho, že je k ničemu, kdyby nebyl, tak je tam 2 m vody nebo není nic. Chtěl by 
např. od hydroinženýra vysvětlit, jak je to s kaskádou poldrů, zda to zafungovalo a pomohlo by nějaké 
vylepšení. Starosta – poldr zafungoval, průtok je dimenzován na odtok, který pojme potok. Nedá se zvednout, 
hrozilo by vytopení Lechotic.  
Pan Žák – poldr se začal projektovat, budovat v rámci komplexních pozemkových úprav, měl být větší, ale do 
jednání vstoupily Lechotice, z důvodu plánování čističky na začátku Lechotic, dál nás nepustily. Poldr je na  
120 letou vodu, potok od té doby, co poldr stojí, zachytil několikerou vodu.  
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Ing. Kutra – je pro, aby se zadala analýza události, abychom pak mohli jednat, to by mohlo vzejít z jednání obcí. 
Pan Žák – např. zpracovat ještě studii, co pro to udělat.  

 – tekla voda od Rackové, z Hostýnů, z Horního Lapače; voda se musí zachytit už před Rackovou 
např. za Žabárnou, před Hostýnkama. Pan Žák – záleží, kdy a kde ta voda spadne.  

 – dle něj to bylo osázením polí, všude byla kukuřice.  – kukuřici na 
svahy? K Lechoticím je vykácený les, je tam koryto, bylo plné, valilo z lesa. Pan Žák – káceno bylo kvůli kůrovci, 
je to uděláno tak, aby se nerozlévalo dolů a od cesty k lesu je svah.  – kdyby tam nebyla 
kukuřice, tak neteklo bahno. Pan Žák – u nich je tráva a po 30 letech jim to také hrklo. Pole to brala, po sobotě 
už ne, pršelo delší dobu.  

 – most od Sazovic je jako špunt. Starosta – bylo to z duče, voda pod mostem u čp. 147 tekla. Zatím 
není žádná studie, budeme na tom pracovat, úředníci jednají pomalu, zatím jsou vstřícní.  
Pan Žák – poldr byl navržen kdysi dávno i pod kapličkou.  – míškovický poldr plný nebyl.  
Pan Žák – přetýkal. Vlastníci pozemků ale nesouhlasí s výstavbou poldru u kapličky, využít možnosti 
vyvlastňování? Míškovický poldr vlastní a provozuje Povodí Moravy. Chce to jít proti toku, dál k Rackové.  
Pan Utinek – je tam omezení u dálnice.  

 – poldr od Lechotic? Pan Žák – je obecní, stavěl ho Státní pozemkový úřad, pak ho převedl 
obci.  – prohloubit ho? Kde chtějí Lechotice stavět čističku? Pan Žák – někde na úrovni rybníka.  

 naměřil 200 ml srážek.  
 – navrhuje stavět např. betonové bariéry, jiná výstavba protipovodňových opatření je nadlouho. 
 – např. v Otrokovicích jsou podél celé Moravy, Dřevnice. Pan Žák – jsou pevné nebo mobilní, 

u nás je problém v našem dolíku, kde se stýkají dva potoky.  
 – potok od Míškovic byl zanesený, pojmul by více vody, čistil se jednou, byly tam 

půlmetrové nánosy bahna, z poloviny zanesený. Pan Žák – právě Míškovský potok je vyčištěný, koryto by 
takové množství vody stejně nepobralo. Hosté – hladina potoka by byla nižší.  

 – vodu měli už popáté, nyní poprvé uvnitř. Pan Žák – poldr od Lechotic určitě také vícekrát 
zafungoval.  

 – je policajt, má jiný náhled, je v obci krizový štáb, měl pocit, že to byl obrovský amatérismus. 
Písek pozdě, promoklý se zakrýval, čekal, že se nad tím bude přemýšlet, aby to lidem nepřidávalo práci. Vadilo 
mu dohadování o kontejnery, zaplatil by si ho i, přišlo mu to trapné, zamrzelo ho to. Každý přijde s deštníkem  
a ptá se, jak jste na tom, ale to nepomohlo. Srovnává to se Sazovicemi, tam to bylo jinak, JSDHO, třetí den se 
dva členové sbalili a jeli pomáhat do Jeseníků, jak je to možné, u nás nebyli potřeba? Zdálo se mu to 
neorganizované. Dle něj absolutní absence rozhlasu.  

 – dle něj bylo málo pytlů, mohli si vzít omezený počet, kontejnery si řešili i sami vlastní cestou. 
V Sazovicích bylo k dispozici 800 pytlů, v Rackové 1000, pytlovala to celá jednotka, u nás dva lidi, starosta se 
zaměstnancem obce. ,  – chtěli by se zastat starosty, který byl sám vytopený.  

 – kde byli ostatní zastupitelé? Pan Utinek – Ing. Bureš uvízl v Jeseníkách, on sám přijel z pracovní 
cesty v zahraničí, v pátek pak pomáhal.  
Starosta – řešme spíše konstruktivní věci, že se např. málo hlásilo, co se týká kontejnerů – byly omezené. 
Zkusme to vymyslet propříště lépe, nedostaneme se nikam, když se budeme obviňovat, velitel jednotky je  
p. Libor Utinek, on je mu podřízený.  

 – např. p. Žák se jich ptal, zda potřebují kontejner. Starosta – kontejnery nám sebrali, 
potřebovali je ve Zlíně. Pan Utinek – zkoušeli jsme oslovit i Otrokovice, nakonec je ale nedodali.  
Pan Utinek – v Otrokovicích je mj. mobilní zeď, od roku 1997 se ještě nemusela osvědčovat, voda tak vysoko 
nevystoupala, nebyla využita, ani rozlivové plochy. U nás, vlastník čp. 117 má vybudovanou vlastní zídku a ta 
také přetekla.  

 – levý břeh potoka od Rackové je výš než cesta, proč je výš?  – je naoraný.  
 – neměla by se přehodnotit územní studie k nové výstavbě? Neměl by být na této straně další 

poldr?  
Starosta ukončil diskusi s tím  že se budeme snažit řešit, hledat možnosti řešení.      
- ohořelý vrak auta na konci obce, směrem na Míškovice (viz minulé zasedání) – odstraněn.  
- VFP obce Mysločovice na rok 2024, nákup pozemků (viz minulá zasedání) – k navrženému prodeji 
pozemků TJ SOKOL obci byl na žádost zastupitelů zpracován znalecký posudek pozemků p. č 182/55 
(uprostřed fotbalového hřiště, 1 040 950 Kč), 174/5 (pod školou, po levé straně silnice, 276 630 Kč), 182/42 
(provizorní cesta kolem domů k hřišti, 67 750 Kč), 182/43 (trojúhelník vedle potoka, 254 430 Kč), 50/1 (část 
sokolské zahrady, 783 920 Kč) a 185 (část sokolské zahrady, 1 698 340 Kč). V součtu má pozemek pod školou, 
trojúhelníkový pozemek a pozemek s „cestou“ dle posudku hodnotu necelých 600 tis. Kč.  
TJ SOKOL žádá obec k projektu rekonstrukce zázemí fotbalového oddílu (předp. náklady cca 2,5 mil. Kč), 
k podání žádosti o dotaci od Zlínského kraje, o VFP ve výši 1 mil. Kč na pokrytí části spoluúčasti k této dotaci. 

 – obec je členem MAS Moštěnka – dostali jsme od nich nějakou dotaci, žádali jsme jako členové? 
Starosta – uspěli jsme s žádostí pro stezku Machová – Mysločovice, neuspěli jsme u dotace na chodník  
od čp. 71 po čp. 89, farnost uspěla u dotace na generální rekonstrukci varhan.  
Na dotaz , kdy budou odstraněny naplaveniny po povodni z plotu u spartakiálního stadionku,  
Mgr. Volf sdělil, že bude odstraněno vč. plotu.  
Starosta – na stole je tedy varianta odkupu pozemků nebo varianta VFP. Pozemky u ubytovny sice nemají 
velkou hodnotu, ale do budoucna znamenají velké investice – dobudování cesty. Pan Žák – je pro odkup 
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pozemků, ale cesta měla být od TJ SOKOL nachystána k převzetí, takto jsou to do budoucna další náklady,  
u pozemku pod školou do budoucna náklady na parkoviště pro školu, ale i pro hřiště.  
Mgr. Volf konstatoval, že aktuálně TJ SOKOL neplánuje pozemky obci prodávat, ale převádět je na obec. 
Starosta – nechal se dělat znalecký posudek pro srovnání ceny pozemků, mělo se kupovat, popř. směňovat. 
Pan Žák – od začátku jsme se bavili o prodeji pozemků. Mgr. Volf – nově podávají žádost o 1 mil. Kč VFP.  

 se dotázal na podpory ze strany FAČR, řešení škody po povodni. Mgr. Volf – škody řeší, mj.  
i z pojistky. Starosta – nově tedy TJ SOKOL nechce prodávat, požaduje po obci VFP a pak pozemky daruje. 
Finance na to nemáme, hrozí že v souvislosti s dofinancováním „rozjetých“ investic pak půjde obec do úvěru.  
Pan Utinek – ohledně pozemku pod školou jsme jednali, ale nyní, po povodni, má obavu, že tento pozemek by 
se opakovaně znehodnocoval, je pro nás z tohoto hlediska lukrativní do budoucna? Pan Žák, Ing. Kutra – pokud 
bude voda přetýkat parkoviště nebo cestu, tak je stále v zájmu obce zde parkoviště zbudovat.  
Starosta – TJ SOKOL, fotbalový oddíl, nemá podmínky pro řádné fungování – není zázemí pro děti, rodiče, je 
pro VFP, aby děti neodjížděly sportovat do okolních vesnic, TJ SOKOL by se ale měla zavázat pro převod 
pozemků. Mgr. Volf – na zázemí se pracuje. Pan Žák – je pro poskytnutí finanční částky, nesouhlasí se 
způsobem, namísto VFP podporuje prodej pozemků, aby se v obci budovala sportoviště do budoucna, spravila 
se stávající, obec může stavět jen na svých pozemcích.  
Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje 1) poskytnutí veřejné finanční podpory 
ve výši 1 mil. Kč TJ SOKOL Mysločovice, z.s. na dofinancování spoluúčasti k žádosti o dotaci od Zlínského 
kraje na projekt rekonstrukce zázemí fotbalového oddílu, 2) bezúplatný převod pozemků p. č. 174/5, 182/42  
a 182/43 v k. ú. Mysločovice z majetku TJ SOKOL Mysločovice, z.s. do majetku obce Mysločovice,  
3) rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z vkladového účtu obce.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protiná-
vrhy. 
Výsledek hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 2. Usnesení schváleno. 
Bod 2. usnesení č. XXX/2024 
Pan Žák – zdržel se, protože nesouhlasí se způsobem poskytnutí 1 mil. Kč. Paní Pitříková – upozornila, že obci 
budou chybět finance na dofinancování rozjetých akcí, předložila zastupitelům přehled nedokončených investic 
a větších oprav vč. nároků na jejich financování, pravděpodobně budeme žádat v roce 2025 o úvěr. 
- Nová zástavba LaValdens s.r.o. – územní studie pro změnu č. 3 ÚP (viz minulá zasedání) – nic 
nového.  se dotázal na vývoj ohledně plánované výstavby, apeloval v souvislosti s povodní na 
možnost vzniku škody do budoucna, dle něj jsou ve studii chyby.   
- Pozemek p. č. 372/13 v k. ú. Mysločovice (viz minulá zasedání) – nic nového, přislíben převod do 
majetku obce.       
- Akce „Machová – Mysločovice, stezka pro pěší a cyklisty“ (viz minulá zasedání) – trasa vytyčena, 
dnes se řešilo fyzické předání stavby, výkopové práce, 3 m široký pruh, by měly být hotovy do konce října. 
Úsek v části Mysločovic má mít asfaltový povrch, ale blíží se zima, dodavatel navrhuje změnu na zámkovou 
dlažbu, stejně jako v úseku Machová, pokud to povolí poskytovatel dotace. Termín dokončení březen 2025. 
Pan Žák – zámková dlažba se při námraze, dešti stává nebezpečnou, ať posunou finální úpravu povrchu do 
doby, kdy se bude moct realizovat. Pan Utinek – dle něj zde není zámková dlažba vhodná, proto se volil asfalt. 
Starosta – trváme tedy na asfaltu, třeba i s posunutím termínu realizace.  
- Obslužnost dopravní lokality nad školou a u školy, parkování u školy (viz minulá zasedání) – bude 
dořešeno po dokončení kanalizace.         
- Žádost o řešení bezpečnostního rizika - výjezdy kolem živých plotů po obci (viz minulá zasedání) –   
zrcadlo naproti čp. 123 bude namontováno. Pan Žák – dejme ho i na druhou stranu, z vedlejší komunikace je 
špatný výhled směrem ke škole. Mgr. Volf – nabízí k instalaci svůj pozemek. Zastupitelé nákup druhého zrcadla 
podpořili.      
- Akce „ZŠ Mysločovice – venkovní učebna, konektivita školy, rekonstrukce a modernizace 
odborných učeben“ (viz minulá zasedání) – stavební práce probíhají, u zbylého (nábytek, učební pomůcky, 
dodávka IT) probíhá výběrové řízení. Na pracovní schůzce se zástupcem administrátora dotace byla řešena 
možnost posunutí termínu dokončení celé akce, harmonogram, financování.  
- Herní prvky na školním hřišti u MŠ (viz minulá zasedání) – ZŠMŠ v souvislosti s přijetím opatření 
k řešení nedostatků z kontroly ČŠI v červnu 2024 požádala obec o příspěvek na pořízení tří didaktických 
herních prvků (pro rozvoj hrubé motoriky) do zatravněné svahové části zahrady mateřské školy v celkové 
hodnotě 81 tis. Kč. Konkrétně svahová rampa, svahová skluzavka a balanční žebřík.  

 – dle sdělení zástupce agentury pro administraci dotací je možnost získání dotace pro hřiště 
v MŠ, např. od Čezu, nedosažitelná, z toho důvodu rodiče požádali školu o podání žádosti. Oslovili i obec 
Hostišovou, budou projednávat v zastupitelstvu příspěvek 20 tis. Kč. Pan Utinek připomněl, že pro umístění 
herního prvku – domečku byla opravena dopadová plocha na zahradě. Starosta – tak to prezentovala  
a požadovala zástupkyně ředitelky pro MŠ. Pan Žák – stále něco na zahradu přibývá, postupně by to vydalo na 
celý kompletní projekt. Chtěl i tuto záležitost probrat na pracovní schůzce viz výše s , ale ten na 
schůzku nebyl pozván. Starosta – na školce nešetříme, letos rekonstrukce kotelny, připravujeme se na 
rekonstrukci střechy.  

 – herní prvky chtějí realizovat do konce roku. Pan Utinek – pro školu se i letos dalo hodně 
peněz, posunout na jaro snad není problém i kvůli tomu, že se blíží zima. Dělala se dopadová plocha, teď je 
nevyužitá, a mají se dělat herní prvky. Ing. Kutra – je blbé, že se musí rodiče skládat na herní prvky, ale pro 
školu toho děláme hodně.  
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Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje investiční příspěvek pro Základní školu 
a mateřskou školu Mysločovice, příspěvkovou organizaci na pořízení tří didaktických herních prvků do 
zatravněné svahové části zahrady mateřské školy ve výši 30 000 Kč, současně schvaluje rozpočtové opatření – 
krytí tohoto výdaje z vkladového účtu obce.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 3. usnesení č. XXX/2024   
Pan Žák – zahradu je do budoucna potřeba řešit koncepčně.  
- Plán rozvoje obce (viz minulá zasedání) – sešlo se nám cca 20 vyplněných dotazníků pro občany, malý 
zájem ze strany občanů.  
- Nabídka možnosti získání dotace od České spořitelny např. na zbudování altánu (viz minulé 
zasedání) –  zaslala informace k poskytnutí grantu, apelovala na potřebu řešit, domluvit se, je to 
škoda nevyužít, do konce roku je třeba podat žádost.      
- Odprodej části obecního pozemku p. č. 355/2 (viz minulá zasedání) – oddělení pozemku p. č. 355/5 od 
p. č. 355/2 zavkladováno.  
- Zajištění nájemního bydlení (viz minulá zasedání) – rozhodnout, zda budeme budovat sociální nebo 
nájemní bydlení, úkol trvá.  
- Podkroví budova OÚ (viz minulá zasedání) – řeší se úpravy, obložení sádrokartonem nutné, nechceme 
tam skladové prostory, k tomu nová požárně bezpečnostní zpráva a přichystaná změna projektu, práce 
probíhají – výmalby, pokládky povrchů, dokončovací práce. Zhotovitel si podal žádost o posunutí termínu 
realizace na 29. 11. 2024. Do tohoto termínu ale musíme podat závěrečnou zprávu k dotaci od Zlínského kraje. 
Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje firmě MONTIM KUTRA s.r.o. posun 
termínu předání díla „Půdní vestavba OÚ Mysločovice čp. 21“ z 30. 9. 2024 na 25. 11. 2024, a to z důvodu 
změn na provedení díla vyžádaných objednatelem a k nim chybějícím projekčním podkladům.“ K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 2. Usnesení schváleno. 
Bod 4. usnesení č. XXX/2024     
- Lavičky po obci (viz minulá zasedání) – úkol, rozhodnout o návrhu jejich rozmístění v katastru obce, trvá.  
- Parcela 300/3 v k. ú. Mysločovice (viz minulá zasedání) – zatím je stále v majetku státu.     
- Prostor u zastávky u ZŠMŠ (viz minulá zasedání) – starosta se snažil zajistit někoho ohledně návrhu 
studie, není zájem.  
- Oprava povrchu cyklostezky (viz minulá zasedání) – byla částečně zaplavena, náhradu škody jsme 
uplatnili u pojišťovny, z břehu bylo odplaveno velké množství zeminy. Hledáme vhodný dotační titul. 
- Nutnost osazení mostu na místní komunikaci z Mysločovic do Sazovic zábradlím (viz minulá zasedání) 
– úkol trvá.   
- Sběrná místa a kontejnery na tříděný odpad Mysločovice (viz minulá zasedání) – chystá se projekt, 
rozpočet, výběrové řízení.   
- Mysločovice – odkanalizování - rozhodnutí k žádosti o dotaci (viz minulá zasedání) – máme rozhodnutí 
o dotaci ve výši 50 mil. Kč, pravděpodobně se začne pod hřbitovem, připojením na Sazovice, řešila se přípojka 
elektřiny. Pan Žák – apelovali jsme na začátek prací u márnice, aby se na kanalizaci mohly připojit dva nové 
domy a dále opravovat cesta od hřbitova. Majitelé domů měli zájem si do výkopu připoložit na vlastní náklady 
vodovod. Starosta – komunikoval se zhotovitelem náš požadavek, ví o tom, ale záleží na něm. Stanovení ceny 
stočného pro občany do budoucna, úkol trvá. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice 
schvaluje přijetí dotace ve výši 50 mil. Kč od Ministerstva zemědělství ČR na dofinancování projektu 
„Mysločovice – odkanalizování“ v roce 2024 a 2025. Současně schvaluje rozpočtové opatření – příjem části 
dotace připadající na rok 2024 ve výši 6 mil. Kč do rozpočtu obce s určením na projekt „Mysločovice – 
odkanalizování“. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 5. usnesení č. XXX/2024     
- MŠ Mysločovice – nutné opravy a stavební práce (viz minulé zasedání) – Ing. Kutra – jsou dvě varianty 
opravy střechy, 1. lacinější – použití lepenky, 2. zafóliování střechy (separační vrstvy, zaplechování). Starosta – 
návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje pro výběrové řízení ohledně zhotovitele izolace 
střechy MŠ výběrovou komisi ve složení Ing. Kutra, Mgr. Volf a p. Utinek.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 6. usnesení č. XXX/2024     
- Zásilkovna - žádost o rozšíření stávajícího Z-boxu – ze 4 na 8 sloupců, návrh na přemístění (viz minulá 
zasedání) – nesouhlasí s návrhem na přemístění pod břízy k čp. 89, počkají po rekonstrukci chodníku od 
obchodu k parkovišti.   
- Umístění mříže na výtok z poldru, aby se zachytily větve apod. (viz minulé zasedání) - neřešeno.  
-  – nabídka 700-1000 m3 hlíny (viz minulé zasedání) – je třeba vytipovat místa pro terénní 
úpravy, projednat možnost uložení hlíny se stavebním úřadem, ověřit rozbory hlíny (povinnost zajistit má ten, 
kdo nakládá a odváží). Hlína – uložení např. na pozemek mezi cestou a hřištěm, před čp. 194. Neobejde se to 
bez projektu a kontroly závadnosti, skladby, hutnění atd. Pan Žák – uložit za Saláškem pro využití do 
budoucna? Úkol trvá. 
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- ALIS spol. s r. o. – Hostingová smlouva s aktualizovaným ceníkem, Licenční smlouva s ročními 
udržovacími poplatky (viz minulé zasedání) – dnes jsme obdrželi návrhy smluv, zastupitelé se do příštího 
zasedání s nimi seznámí. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje uzavření 
Smlouvy o poskytování hostingových služeb číslo: INSO2901/2 a Licenční smlouvy číslo: SAAS-M00435/24 se 
společností ALIS spol. s r.o.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 7. usnesení č. XXX/2024     
- Umístění vyhledávače na webové stránky (viz minulé zasedání) – náklady snad 5 tis. Kč, ale bude 
dostatečně funkční? Požádejme o zkušební provoz.  
- Podání žádosti o dotaci na vybavení pro JSDHO u společnosti Agrofert (viz minulé zasedání) – až do 
výše 50 tis. Kč, úkol trvá. Vysavač pro JSDHO jsme obdrželi darem od společnosti Síť21 s.r.o. po povodni. Dále 
jsme obdrželi darem zboží pro povodní zasažené občany v celkové hodnotě 27 086,50 Kč od Jednoty, 
spotřebního družstva ve Zlíně. Ještě zbyly nějaké čistící prostředky, prášky na praní, bude dorozdáváno.   
- Příprava žádosti o dotaci ze Zlínského kraje, RP 12-25 (viz minulé zasedání) – úkol trvá. Pan Žák – 
dotace pravděpodobně 70 %, pozor na termín podání žádosti, využít ji na vybavení – boty, broďáky, lehčí 
zásahové obleky, lehčí přilby. Vyzval JSDHO, aby se domluvili a požádali si.   
- Smlouva o nájmu nemovité věci uzavřené s  k cykloparku – (viz minulé zasedání) - roční 
nájemné 1 Kč, je třeba narovnat, uzavřít smlouvu o veřejné finanční podpoře na nájem a údržbu. Úkol trvá. 
2. Různé 
- Žádost  o ukončení vysílání všech obchodních nabídek, které jsou šířeny obecním 
rozhlasem – považuje je za dotěrné obtěžování, nevyžádanou reklamu. Navrhuje jejich šíření pouze přes SMS 
rozhlas. Starosta nechal žádost posoudit právníkem, s jeho stanoviskem seznámil zastupitele. O dotěrné 
obtěžování a nevyžádanou reklamu se nejedná, nabídka by musela být učiněna konkrétnímu adresátovi. 
Stanovisko právníka bude předáno i p. Páleníčkovi.  
- ARUSTAV s.r.o. – k 30. 9. 2024 výpověď smlouvy o nájmu nebytových prostor na čp. 96 –  
od 1. 10. 2024 běží tříměsíční výpovědní lhůta. Cizinci s dočasnou ochranou zde hlášení si změní místo pobytu.  
- Zateplení 4. budovy ZŠ – náklady na zateplení fasády, zhotovení soklu, úpravy stávajících chodníků  
a okapových chodníků jsou odhadovány na cca 970 tis. Kč vč. DPH, bude realizováno nejdříve příští rok.  
- Výměna poničené krytiny přístřešků na budově čp. 82 – starosta zajistil nabídky: 

ARUSTAV s.r.o. 171 932,31 Kč vč. DPH 

Václav Večeřa 183 504,06 Kč vč. DPH 

STAVMAPA s.r.o. 210 993,75 Kč vč. DPH 

Mělo by být uhrazeno z pojistky. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje zadat 
výměnu krytiny z přístřešku na budově čp. 82 Mysločovice společnosti ARUSTAV s.r.o. a pověřuje starostu 
objednáním prací za 171 932,31 Kč vč. DPH. Současně schvaluje rozpočtové opatření – předfinancování tohoto 
výdaje z vkladového účtu obce.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 8. usnesení č. XXX/2024     
- Žádost MSEM, a.s. o vyjádření k vedení stavby „Mysločovice,Zlatuška pč.197-4,kabel NN“ a návrh 
smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene – vše ke kabelovému vedení nízkého napětí, věcné 
břemeno zřízeno úplatně za jednorázovou náhradu 20 400 Kč. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice schvaluje uzavření Smlouvy č.: OT-001030087227/002-ADSG o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene ke stavbě „Mysločovice, Zlatuška pč.197-4, kabel NN“. K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 9. usnesení č. XXX/2024      
- Oprava povodní poničeného bytu na čp. 104 – odhadované náklady stavební část cca 176 tis. Kč, plus 
nová kuchyňská linka, celkem cca 250 tis. Kč. Mělo by být uhrazeno z pojistky. Starosta – návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje provedení opravy povodní poničeného bytu na čp. 104 Mysločovice, 
odhadované náklady cca 250 tis. Kč. Současně schvaluje rozpočtové opatření – předfinancování tohoto výdaje 
z vkladového účtu obce.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 10. usnesení č. XXX/2024     
- Žádost ZŠMŠ o souhlas s realizací projektu – starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice souhlasí s realizací projektu z operačního programu Jan Amos Komenský výzvy č. 02_24_034 pro 
Podporu škol formou projektů zjednodušeného vykazování – Šablony pro MŠ a ZŠ II, jejímž cílem je přispět 
k zajištění rovného přístupu ke kvalitnímu a inkluzivnímu vzdělávání pro všechny děti, žáky a účastníky 
zájmového vzdělávání.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 11. usnesení č. XXX/2024 
- Žádost ZŠMŠ o souhlas s uzavřením smlouvy o výpůjčce prostor MŠ – starosta – návrh usnesení: 
„Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice, příspěvkové 
organizaci uzavření Smlouvy o výpůjčce nebytových prostor budovy mateřské školy s Domem dětí a mládeže 
Sluníčko, příspěvkovou organizací pro realizaci zájmového vzdělávání dětí.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné 
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protinávrhy. 
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno. 
Bod 12. usnesení č. XXX/2024 
- Žádost ZŠMŠ o schválení odpisového plánu od 1. 10. 2024 – v září 2024 zařazena rekonstrukce kotelny 
MŠ. Měsíční odpis se zvyšuje z 55 580,56 Kč na 61 832,56 Kč. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice schvaluje odpisový plán Základní školy a mateřské školy Mysločovice, příspěvkové organizace od 
1. 10. 2024, měsíční odpis 61 832,56 Kč.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 13. usnesení č. XXX/2024 
- Povodí Moravy, s.p. – Nájemní smlouva pozemek p. č. 455/2 – v souvislosti se zahájením stavby 
odkanalizování obce, se za dobu od předání staveniště do ukončení majetkoprávního vypořádání začne platit 
nájem, a to 3 616 Kč/rok + každoroční navýšení o inflaci. Pro rok 2024 poměrná část, min. 1 000 Kč.  
- Pan Utinek – budou se od baráků odvážet použité pytle s pískem? Je potřeba se občanů zeptat, zda je 
chtějí odvézt. 
-  informoval o letošním konání voleb do školské rady, obec má tři zástupce  

, , , všichni mají zájem pokračovat, v novém složení by se rada měla sejít 17. 
12. 2024. Je potřeba je potvrdit ve funkci. 
-  – kdy bude nutné vrátit vysoušeče? Ještě by je potřebovali. Starosta – zatím je po nás 
nepožadují.  
- Pan Utinek – v potoku směrem k poldru jsou větve po kácení stromů. Starosta – Lesy ČR po povodni 
začaly čistit tok.  
- Pan Utinek navrhuje jako preventivní opatření před povodní jednat o poldru nad Andělkou. 
- Změna pachtovní smlouvu s KLM v návaznosti na výstavbu stezky Machová – Mysločovice – z pronájmu 
se odebírají části pozemků p. č. 877, 879 a část 795. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce 
Mysločovice schvaluje uzavření Dodatku č. 10 k Pachtovní smlouvě uzavřené se Zemědělskou společností 
KLM, s.r.o.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 14. usnesení č. XXX/2024 
- Autorský dohled stavba Mysločovice – odkanalizování - starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo 
obce Mysločovice schvaluje k akci „Mysločovice - odkanalizování“ uzavřít Smlouvu na výkon autorského 
dohledu se společností AQUADROP, s.r.o.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 1. Usnesení schváleno. 
Bod 15. usnesení č. XXX/2024 
3. Rozpočtové opatření 
Starosta seznámil zastupitele s návrhem rozpočtového opatření č. 17/2024 (viz příloha) a zdůvodnil jim ho. 
Celkově dochází k navýšení rozpočtu příjmů o 136 000 Kč, výdajů o 3 407 000 Kč, financování o 3 271 000 Kč. 
Jedná se zejména o dofinancování stezky Machová – Mysločovice, sběrných míst na kontejnery a nákladů 
s povodní 15. 9. 2024. Starosta – návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Mysločovice schvaluje rozpočtové 
opatření č. 17/2024.“ K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení schváleno.   
Bod 16. usnesení č. XXX/2024 
 
Starosta poděkoval všem za účast, sdělil, že další zasedání zastupitelstva se uskuteční pravděpodobně 
v pondělí 11. 11. 2024 na obecním úřadě, ukončil zasedání zastupitelstva 14. 10. 2024 v 21:55 hodin. 
 
Přílohy zápisu: 
1. Prezenční listina 
2. Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
3. Návrh rozpočtového opatření č. 17/2024 
 
 

Rekapitulace usnesení z XXX. zasedání Zastupitelstva obce Mysločovice 
konaného dne 14. 10. 2024 od 18:05 hodin 

Zastupitelstvo obce Mysločovice po projednání: 

1. Schvaluje následující program XXX. zasedání: 
1. Projednání zápisu z XXIX. Zasedání zastupitelstva obce Mysločovice 
2. Různé 
3. Rozpočtové opatření, 

       ověřovateli zápisu Ing. Kutru a p. Žáka. 

2. Schvaluje 1) poskytnutí veřejné finanční podpory ve výši 1 mil. Kč TJ SOKOL Mysločovice, z.s. na 
dofinancování spoluúčasti k žádosti o dotaci od Zlínského kraje na projekt rekonstrukce zázemí 
fotbalového oddílu, 2) bezúplatný převod pozemků p. č. 174/5, 182/42 a 182/43 v k. ú. Mysločovice 



7 

 

z majetku TJ SOKOL Mysločovice, z.s. do majetku obce Mysločovice, 3) rozpočtové opatření – krytí tohoto 
výdaje z vkladového účtu obce. 

3. Schvaluje investiční příspěvek pro Základní školu a mateřskou školu Mysločovice, příspěvkovou organizaci 
na pořízení tří didaktických herních prvků do zatravněné svahové části zahrady mateřské školy ve výši 
30 000 Kč, současně schvaluje rozpočtové opatření – krytí tohoto výdaje z vkladového účtu obce. 

4. Schvaluje firmě MONTIM KUTRA s.r.o. posun termínu předání díla „Půdní vestavba OÚ Mysločovice  
čp. 21“ z 30. 9. 2024 na 25. 11. 2024, a to z důvodu změn na provedení díla vyžádaných objednatelem  
a k nim chybějícím projekčním podkladům. 

5. Schvaluje přijetí dotace ve výši 50 mil. Kč od Ministerstva zemědělství ČR na dofinancování projektu 
„Mysločovice – odkanalizování“ v roce 2024 a 2025. Současně schvaluje rozpočtové opatření – příjem 
části dotace připadající na rok 2024 ve výši 6 mil. Kč do rozpočtu obce s určením na projekt „Mysločovice – 
odkanalizování“. 

6. Schvaluje pro výběrové řízení ohledně zhotovitele izolace střechy MŠ výběrovou komisi ve složení  
Ing. Kutra, Mgr. Volf a p. Utinek. 

7. Schvaluje uzavření Smlouvy o poskytování hostingových služeb číslo: INSO2901/2 a Licenční smlouvy 
číslo: SAAS-M00435/24 se společností ALIS spol. s r.o. 

8. Schvaluje zadat výměnu krytiny z přístřešku na budově čp. 82 Mysločovice společnosti ARUSTAV s.r.o.  
a pověřuje starostu objednáním prací za 171 932,31 Kč vč. DPH. Současně schvaluje rozpočtové opatření 
– předfinancování tohoto výdaje z vkladového účtu obce. 

9. Schvaluje uzavření Smlouvy č.: OT-001030087227/002-ADSG o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene ke stavbě „Mysločovice, Zlatuška pč.197-4, kabel NN“. 

10. Schvaluje provedení opravy povodní poničeného bytu na čp. 104 Mysločovice, odhadované náklady cca 
250 tis. Kč. Současně schvaluje rozpočtové opatření – předfinancování tohoto výdaje z vkladového účtu 
obce. 

11. Souhlasí s realizací projektu z operačního programu Jan Amos Komenský výzvy č. 02_24_034 pro 
Podporu škol formou projektů zjednodušeného vykazování – Šablony pro MŠ a ZŠ II, jejímž cílem je 
přispět k zajištění rovného přístupu ke kvalitnímu a inkluzivnímu vzdělávání pro všechny děti, žáky  
a účastníky zájmového vzdělávání. 

12. Schvaluje Základní škole a mateřské škole Mysločovice, příspěvkové organizaci uzavření Smlouvy  
o výpůjčce nebytových prostor budovy mateřské školy s Domem dětí a mládeže Sluníčko, příspěvkovou 
organizací pro realizaci zájmového vzdělávání dětí. 

13. Schvaluje odpisový plán Základní školy a mateřské školy Mysločovice, příspěvkové organizace  
od 1. 10. 2024, měsíční odpis 61 832,56 Kč. 

14. Schvaluje uzavření Dodatku č. 10 k Pachtovní smlouvě uzavřené se Zemědělskou společností KLM, s.r.o. 

15. Schvaluje k akci „Mysločovice - odkanalizování“ uzavřít Smlouvu na výkon autorského dohledu se 
společností AQUADROP, s.r.o. 

16. Schvaluje rozpočtové opatření č. 17/2024. 

Datum vyhotovení zápisu: 23. 10. 2024 pí Lenka Pitříková  
Datum podpisu zápisu starostou nebo místostarostou: 23. 10. 2024 
                                                                                       starosta p. Petr Jurášek  
                                                                                       místostarosta p. Pavel Žák  
Ověřovatelé: Ing. Radim Kutra, p. Pavel Žák  

 


